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Pieaicināts pagasta pārvaldes vadītājs Edgars Keirāns 

 

2021. – 2025.gadā Jaunsātu pagasta Konsultatīvās padomes noslēdzošās tikšanās laikā 

tiek pārrunāts paveiktais un veiksmes stāsti, jautājumi ar “mīnuss zīmi”, kā arī 

“ceļamaize” nākošajai Iedzīvotāju padomei. 

Atzīnība par paveikto 

• Jaunsātu pagasta ģerboņa izstrāde un apstiprināšana un Jaunsātu pagasta karoga 

svinīga pacelšana š.g. 4.maijā. 

• Pagasta infrastruktūras sakārtošana – pirmo reizi pagasta vēsturē ir ceļš V1445 

klāts ar melno segumu, savienojot pagasta un novada centrus.  

NB! LVC vēl pabeidzams ceļš V1445 Tumes pagasta teritorijā. 

• Jaunsātu pirmskolas izglītības iestādes apkārtnes sakopšana un labiekārtošana, 

ko veic pagasta iedzīvotāji ar uzņēmēju atbalstu. 

• Jaunsātu grantskarjerā tiks veikts ūdens monitorings 1x mēnesī. Atbildīgais 

Tukuma Domes  Vides pārvaldības speciālists Roberts Šiliņš. 

Ar mīnuss zīmi 

• Pūres skolas Jaunsātu filiāles slēgšana, sākot ar 01.09.2024. mācību gadu. 

• Jaunsātu grantskarjera jautājums. 

Ceļamaize  

• Turpināma infrastruktūras sakārtošana –  

1) ceļš V1452 īstermiņā regulāra atputekļošana un sakārtošana vidējā termiņā 

(skat. KP protokolu Nr. 13., 27.02.2025.) 

2) Kukšas – Zemīte (V1463) un vietējas nozīmes ceļa seguma uzlabojums pie Kukšu 

muižas. Kukšu dzirnavezera slūžu pārbūve. 

• Izvērtēt iespējas, veidot projektus “Līdzdalības budžeta” ietvaros  

• Vasaras nometņu rīkošana bērniem/jauniešiem  

• Sporta aktivitāšu atdzīvināšana 

• Turpināms novadpētniecības projekts 

• Centra parka sakopšana aiz veikala 

• Pagasta ievērojamāko dabas/vides objektu sakārtošana, atzīmēšana kartē un 

informācijas stendu sagatavošana sadarbībā ar TIC. Dabas taku veidošana 

• Uzaicināt Vides speciālistu, lai izpētītu, vai pagasta teritorijā ir/nav mikrolieguma 

teritorijas un aizsargājami floras/faunas pārstāvji, u.c. jautājumi. 

 

Konsultatīvā padome izsaka pateicību Tukuma novada pašvaldības pārstāvjiem 
par labo sadarbību un atbalstu! 


